
Kollegianerrådsmøde 
Den 12-09-2018 kl19.00 

 

1. Fremmødte. 

Thomas 1131, Amanda og Martin 2011, Christina 3128, Jette 1341, Peter 

1340. 

 

2. Gæster. 

Anne Thomsen 3105 (Til evaluering af Grillaften) 

Lisa (tidl. 3048), Sofie 3045, Helene 3039, Nicolai 3052, Eskild 3042, Laura 

3046, Mathias 3049 (ifm. klagesag) 

Andreas 2037 (Netudvalg) 

3. Afstemning om lukkede punkter. 
Lukket punkt 

4. Godkendelse af referat 

Referat 21-08-18 godkendt. 

5. Post. 

a. OASEN (fra Anne Thomsen) 

Anne anmoder om penge til forplejning ifm. oprydningsdag i OASEN. 

Rådet godkender enstemmigt indkøb af mad for op til 100kr per 

person.  

Peter svarer 

b. FU (fra Amanda Nielsen) 

Fu har købt pynt for 5001kr, og vil gerne købe ekstra småting ind, og 

gå vil derfor gerne have 600kr mere til småindkøb. Dette er stadig 

under de 7.000kr FU har per fest. 

 

Martin, Christina og Amanda er inhabile 

Resten af rådet godkender enstemmigt anmodningen. 

Peter svarer 

c. Lukket punkt 

d. Mail fra Thomas (Citrusmedia) 

Vi har for længe siden fået en mail om tilbud på 

informationsskærme/plakater i de forskellige blokke. Vi er igen 



blevet kontaktet angående at få opsat informationsskærme hvor vi 

kan bringe vores egne nyheder. Dette vil være gratis, men der vil 

blive vist reklamer på dem. 

Martin er bekymret for skader i forbindelse med skærmene ifm. 

fester og ansvar. 

Amanda vil gerne vide om alle opslag på skærmene skal gå via dem, 

eller om vi selv kan styre dette. Det lyder umiddelbart som om det 

går gennem Citrusmedia, med mulighed for at blive opdateret 

ugentligt eller hver 14. dag. Det er derfor usikkert om det er muligt 

for portnerne at melde akutte ting. 

Christina mener det er relevant at undersøge hvor mange penge vi 

bruger på print, da dette kan være relevant. Amanda anslår maks. 

200/år på plakater til fester, som måske kan begrænses med sådan. 

 

Thomas vil vide på forhånd om der er en risiko for at kollegiet kan 

hæfte for dem ifm. skader til f.eks. fester. 

Thomas indstiller til at beslutningen skal tages på en 

generalforsamling hvis Rådet synes at det er en god ide.  

Peter svarer Thomas (Citrusmedia) 

e. Fra portnerne angående cykelsti. 

Der er et ønske fra UCL og Odense kommune om at lave en smutvej 

mellem SDU og UCL. Portnerne ønsker at lave et smuthul på 

parkeringspladsen. UCL og Odense kommune har allerede godkendt 

at anlægge en sti bag ved blok 2 på kollegiets grund, meget tæt på 

bagerste beboeres have. Claus har sagt at hvis sidste forslag bliver 

godkendt, skal der opsættes hegn så det ikke generer beboere, og 

kollegiet bør kompenseres for tab af jord. Rådet vil have et 

lydisolerende hegn hvis dette bliver. Martin holder sig opdateret hold 

Claus. Afhængigt af tidshorisonten skal der indkaldes til 

ekstraordinært bestyrelsesmøde. 

f. Lukket punkt 

g. Post fra Anne Lysemose 

Anne trækker sig fra at koordinere førstehjælpskursus da rådet har 

været for langsomme til at melde tilbage med mulige datoer. 



h. Post fra Jonathan Wesnaes 

Jonathan spørger om der er nogen som fremlejer værelse på 

kollegiet. Amanda svarer at Rådet ikke har noget med dette at gøre. 

6. Nyt siden sidst.  

a. Dance Workshop 

Vi har ikke hørt mere. 

b. Trøjer 

Der er modtaget faktura for trøjer. Det har kostet i alt ca. 20.000kr i 

alt. 

c. Natvask 

Prøveperioden med natvask er for længst overstået, så vi skal høre 

beboere ad. Amanda og Christina banker på ved de relevante 

beboere. 

 

7. Konto Update. 

Der er 194.000kr på kontoen. Der er endnu ikke udbetalt det køkkenbidrag 

som er modtaget 10/9-18. 

8. Opdatering på køkkenkasser 

Af de køkkener som ville have udbetalt køkkenbidrag kontant er kun 3/7 

køkkener mødt op. Amanda har været i dialog med det ene. Der mangler 

umiddelbart kun bidrag fra 2-3 køkkener. 

9. Klagesag (lukket punkt). 

 

 

10. Netudvalg 

Andreas fortæller at han afventer priser på opgraderinger fra mødet før 

sommerferien. Det er endnu uvist hvor meget det koster. 

Der er endnu ikke nogen som har meldt sig ind i netudvalget, og Andreas 

forventer snart at flytte. Andreas lover at følge opgraderingerne af IT-

infrastruktur til ende. Rådet har glemt at sende information til Andreas ang. 

mailkonto til netudvalget. Frederik skal nok kontaktes for at lave en. 

Amanda tager sig af at give Andreas adgang til mailadministration. 

 

11. Hjemmeside 



Vi skal have ændret adgangskoder, og vi skal have lavet et system der gør at 

koden bliver ændret når vi får udskiftning i udvalget. Amanda skriver til 

Andreas. 

12.  Oprydningsdag i kælder og depot 

Rykkes da HC ikke er her. Der skal findes dato næste møde. 

13. Støj fra huset +Rygeskur 

Børnehaven vil kræve hævd på jorden, så vi får næppe mulighed for at 

bygge rygeskuret. Peter skriver til Gitte for at høre om der er gamle 

bestyrelsesreferater Rådet kan se. Thomas henstiller til at høre Claus ad om 

de kan kræve at al kommunikation med børnehaven fremover skal foregå 

på skrift. 

 

Det foreslås at sætte et lydhegn op foran huset evt. på en måde så græsset 

inkluderes. Martin og Peter præsenterer ideen for Claus. 

 

Portnerne kigger stadig på udsugning. 

14. Parkering 

Fra 5/9-18 vil Q-park ikke længere kontrollere parkering. 

15. Lagring af billeder. 

Rådet spørger Andreas om anbefalinger af lagerplads til billeder. Han 

foreslår evt. Google Drive (800kr/år). Han vil gerne kigge på løsninger, men 

mener at det er nemmest at betale sig ud af. 

16. Evaluering af grillfest + budget 

Planlægningen af grillfesten startede forkert, og diskussion omkring 

afbrændingsforbud sænkede processen. Dette kunne dog stadig være 

håndteret ved at have planlagt tidligere. Christina foreslå at man 

påbegynder planlægning inden sommerferien fremover. Dette vil så betyde 

at planlægning hurtigt falder sammen med eksamener og fødselsdagen. 

Der var ikke valgt nogen tovholder på projektet, hvilket besværliggjorde 

arbejdet.  

Der var problem med koordinering af møder, og det blev ikke meldt 

ordentligt ud når disse blev aflyst. Man burde evt. lave en gruppe for 

arrangører på fødselsdagen. Hvis vi vil i gang med at planlægge tidligere, 

skal der fastsættes en dato tidligere.  



Der blev ikke foretaget ret meget reklame for begivenheden. 

Arrangørgruppen skal være bedre til at koordinere dette. 

 

Arbejdsfordelingen blev ikke overholdt. Anne havde opfattelsen af at det 

var meget de samme som lavede noget i løbet af dagen, og derfor blev 

oprydningen ikke gjort ordentligt. Der var en større gruppe mennesker som 

ikke tog ansvar under oprydningen. 

Der skal laves en plan for hvem der rydder op dagen efter. 

 

Der var nok mad i år, og der var en smule til overs. Der kom en del 

mennesker da der blev startet op i grillene, dog stadig færre (måske 50) end 

sidste år. 

Det var muligvis en dårlig ide at baren og grillene var to forskellige steder, 

da arrangementet på den måde blev splittet op. Opfattelsen er dog at 

gæster hyggede sig. Der var ikke problemer med grillplads. 

Det foreslår at der afholdes et møde med fordeling af arbejdsopgaver, 

Anne og Amanda mener at dette virker overflødigt da der i forvejen er 

spurgt om bekræftelse fra folk om de kunne. 

Det diskuteres om der er mulighed for at sanktionere folk for ikke at 

deltage i de ting som de har meldt sig til. Rådet vil tænke over dette. 

 

 

17. Poolbord 

Rykkes da HC mangler. 

18. Kæledyrsliste 

Vi skal lave en oversigt over hvilke dyr som er på kollegiet.  

Thomas og Christina kigger på det i starten af oktober. 

19. Adobelicens 

Udskudt da HC mangler. 

20. Motionsrummet 

Motionsrummet har ikke svaret Rådet. Amanda sender en rykker. 

21. Rådsnøgler 

Vi har fået sat et nøgleskab op, så det foreslås at rådsnøgler opbevares heri 

i stedet for at være personlige. Vi skal høre hvem der har adgang til skabet 



først, og tager en beslutning næste gang. Vi skal også overveje om vi vil 

opbevare en køkkennøgle i skabet 

22. Rådsmail 

Vi skal have bedre styr på at besvare mails, og folk skal huske at skrive navn 

på mails de selv skriver. Rådet prøver fremover at svare på mails til 

møderne. Vi skal være bedre til at rydde op i besvarede mails, og have 

overblik over mapper. Folk skal huske og skrive hvis de svarer på mails 

mellem rådsmøder. 

23. Parkering 

Gentaget punkt, ignorer. 

24. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

a. Ekstraordinært møde: Foreslår Torsdag d. 20/9 kl. 18.00. 

b. Ordinært møde: 1/10 kl. 18.30 

c. Møde med Citrusmedia: Prøver at koordinere 21/9 mellem 13.00 og 

15.00 

 

25. Punkter til næste gang. 

a. Husorden 

b. Generalforsamling 7. november. 

 

26. evt.  

 


